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Tisztelt Elnök Asszony!

K/7336 .

Írásbeli kérdés

„Miért akarja a kormány privatizálni a Bábolna Rt.-t?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba, Pénzügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A Bábolna Rt ., Magyarország reprezentatív agráripari társasága, mindössze másfél-két év
alatt felmorzsolódhat a jelenlegi konkurenciaharcban .
Megoldást jelenthet, ha a térség vezető baromfiipari cégévé, „zászlóshajójává" növi ki magát .
Ehhez természetesen pontosan fel kell mérni a helyzetet. Ezért kérdezem a Miniszter urat a
következőkről :
Az elmúlt hét évben a vállalatcsoportnál milyen volt az árbevétel? Milyen volt a vállalat
eredményessége? Mekkora volt a nyereség, mekkora volt a veszteség?
Valóban privatizálni akarja a kormány a céget? Miért? Hol tart most ez a folyamat?
Várom megtisztelő válaszát .
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